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В современном уголовном процессе России судебный контроль стал неотъемлемой частью досудебного 
производства. Широкое использование этого института в последнее время приковывает интерес к причинам его 
возникновения во второй половине XIX в. и дальнейшего генезиса в дореволюционный, советский и постсоветский 
периоды. Эти вопросы стали предметом исследования, результаты которого, а также практические рекомендации по 
совершенствованию судебно-контрольной деятельности в уголовном судопроизводстве автор излагает в данной статье.
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In the modern criminal process of Russia, judicial control has become an integral part of pre-trial proceedings.
The widespread use of this institution has recently attracted interest in the reasons for its emergence in the second half of 
the XIX century and its further genesis in the pre-revolutionary, Soviet and post-Soviet periods. These issues have become 
the subject of research, the results of which, as well as practical recommendations for improving judicial control activities 
in criminal proceedings, the author sets out in this article.
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